
Vragen voor Forum Samenleving

Actualiteit : WRR rapport en Happy Fit 55+

De WRR heeft vorige week een rapport uitgebracht, waarin zij pleit voor 
basisbanen met minimumloon voor mensen die weinig kans maken op een 
reguliere baan. In de gemeenten Den Haag en Amsterdam wordt hier al langer 
met succes ervaring mee opgedaan.

Hoe staat het College tegenover het idee van basisbanen voor langdurig 
werkzoekenden?  In de monitor ‘Waar staat je gemeente?’ staat Rijswijk als 
een gemeente met een bovengemiddeld aantal uitkeringsgerechtigden per 
1000 inwoners in vergelijking met gemeenten van ongeveer gelijke omvang. 

Bent u bereid om bovenstaand advies van de WRR mee te nemen in de nieuwe 
Kadernota, die in 2020 aan de Raad gepresenteerd wordt?

In GrootRijswijk van afgelopen vrijdag lazen we dat de Happy Fit 55+ groep 
dreigt te verdwijnen, een groep van 35-40 deelnemers die al 3 jaar lang 1/2 
keer per week bij elkaar komt bij Trias. Een brief, die enkele dames eind 
december aan de wethouder hebben gestuurd, is nog steeds niet officieel 
beantwoord. Via de pers heeft de groep moeten vernemen, dat de lessen 
voorlopig twee maanden worden voortgezet, maar afgelopen vrijdag bleek 
daar ook al ‘de stekker uitgehaald.’ Voor een College dat zegt veel te willen 
doen aan een gezonde leefstijl, welzijn van ouderen hoog in het vaandel heeft 
staan en eenzaamheid wil aanpakken lijkt het ons vanzelfsprekend dat deze 
succesvolle activiteit wordt gecontinueerd, onder welke ‘kapstok’ ook. Graag 
uw reactie hierop.



IB

IB 19 142 Aansluiting onderwijs-arbeidsmarkt

PvdA wil graag deze brief agenderen met het verzoek om deze brief te 
behandelen in aanwezigheid van de wethouders Onderwijs en Economie (zie 
verzoek D66). Wij vragen ons in ieder geval af op welke niveaus Voortgezet 
Onderwijs deze aanpak is gebaseerd en op welk draagvlak de aanpak kan 
rekenen bij scholen en werkgevers/bedrijven.

IB 19 141 Beschermd Wonen en MO

Welk perspectief op korte termijn is er voor de 4 Rijswijkse cliënten, die op de 
wachtlijst staan voor Beschermd Wonen?

Wat betreft MO: hoe verloopt de samenwerking op dit moment met 
centrumgemeente Den Haag, nadat deze gemeente zich er onlangs over had 
beklaagd niet meer de MO voor zoveel regiogemeenten te kunnen verzorgen?
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